
PROTOKÓŁ Nr 3/2024

z posiedzenia LXVI sesji Rady Gminy Sośno z dnia 29 lutego 2024 roku

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie obrad.

l)rzewodnicząca Rady Gminy Sośno Krystyna Wąsik otworzyła T?,XV'I seąje, rady

gmiiiy. Oprócz radnycli w posiedzeniri sesji ridział wzięli rówiiież: Skarbnik Gminy
Sośno Flonorata Warmbier wraz z Sekretarzem Gmiiiy Sośno Piotrem

Dobrzańskim. Swoją obecnością zaszczyciła także Dyrektor Gminnego Ośrodka

Pomocy Społecznej w Sośnie Hanna Półgęsek. Dzień 29 luty 2024 rokffl był dla
pani Ham'iy Półgęsek ostatnim dniem w pracy, gdyż od 1 marca 2024 roku tędzie
pehiić funkcję dyrektora w Miejsko-Gminnym (środku Pomocy Społecznej
w Więcbork?i. Podczas sesji mieliśmy również okazję go'gcić panią Aleksandrę
Wojas-Stryszyk, która po pani Haiii Półgęsek obejmie stanowisko I)yrektora
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sośnie. Nie zabrakło również sołtysów
poszczególiiycli jednostek pomocniczych naszej gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy Sos;no Krystyna Wąsik powitała wszystkich
uczestiiików sesji.

2. Stwierdzenie kworum.

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że kworum zostało osiągnięte, przy

którym może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy Sośno. W trakcie

stwierdzaiiia kworum obecnych było 14 radnych. Przewodnicząca rady gminy

stwierdziła prawomocność obrad.

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

I)rotokoły z obrad sesji, które miały miejsce w ciniach 24 stycznia 2024 roku

i i 5 lutego 2024 rokri zostały przyjęte pozytywnie jednogłośiiie przez 14 radnych.

4. Informacja z pracy komisji stalych w okresie między sesjami.

W :miesiącu lutyi'n 2024 roku odbyły się dwa wspólne posiedzenia komisji rady

gminy. I)nia 22 lutego 2024 roku Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony

Przeciwpożarowej obradowała wspólnie z Komisją Finansów, Planowania,

Budżetu i Spraw Socjalnych. Informację z pracy tych komisji przedstawiła radna
Marta Matuszak. Natomiast z informacją odnośnie pracy Komis?ji Oświaty,

Kultury, Zdrowia i Sportu, która dnia 26 lutego 2024 roku odbyła wspólne
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posiedzenie z Komis?ią Rewizy?iiią zapoznała radna Maria Piei'ikowska. Spotkania
wspólnych komisji rady gminy miały miejsce w sali narad Urzędu Gminy Sośno.

Sk7 trakcie przedstawiaiiia przez poszczególnych przewodnicz4cych komisji rady
gminy in'k-orrnacji z pmc komisji na sesje, przybyi radny Mirosław Dominiak.

5. Informacja o działaniach Wójta Gminy Sośno oraz o realizac,ii zgłoszonycli
interpelacji i wniosków podczas posiedzenia poprzedniej ses.ii, jak również
w okresie międzysesyjnym.

Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański w zastępstwie wó5ta gminy
przedstawił sprawozdanie z podejmowanych przez niego działań w okresie
międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji interpelacji i zapytań zgłaszanych
wokresie n'iiędzysesyjnym, jak również o sposobie realizacji wniosków
formalnych złożoiiycli podczas posiedzeń komisji Rady Gminy Sośno.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

Za pośrednictwein przewodnicz4cej rady gminy radny Ryszard Badziński
w imieniu mieszkaiiców sołectwa Dziedno złożył do w4jta gminy interpelację
oskierowaiiie wniosku do Zarządu Powiatu Sępoleńskiego w przedmiocie
zainoiitowania we wsi (na osiedlu) progów zwalnia.iącycl'i oraz wyznaczenia
oznakowanego przejścia dla pieszych.

W opinii radnego Ryszarda Badzińskiego zasadnym jest przychylenie się do
prośby mieszkańców, gdyż z uwagi na brak chodników we wspon'iniane,j
miejscowości rucli pieszy odbywa się jezdnią, sprawiając przy tym ciuże zagrożenie
wśród riźytkowników ruclm drogowego.

7. Realizacja uchwał Rady Gminy Sośno podjętych w 2023 roku.

Sekretarz Gminy Sośno przedstawił sprawozdaiiie z realizacii uchwal które
Rada Gminy Sośno podjęła w 2023 roku, inforrrmjąc, iż radni VIII kadencji podjęli
94 uchwały; 23 z nich podlegało publikacji wDzienniku Urzędowym
Województwa Kujawsko-Pomorskiego, z czego 15 uchwał tworzy prawo
miejscowe gi'niny Sośno jako źródła prawa gi'ninnego (4 ucliwały wygasły,
1 ucliwa% rinieważi'iioiio, natomiast 2 uchwały ricliylono). Uchwała budżetowa
gmiiiy równicż została ogloszona w wqj ewódzkim dzienniku rirzędowym, jednakże
nie jest aktem prawa iniejscowego naszej gminy i tym samyn"i nie stanowi aktu
powszechnie obowiązującego. Sekretarz gminy każdą z uchwał omówił w skrócie
ze wskazaniem w jaki sposób zostały one zrealizowane.
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Radni iiie wiiieśli uwag do sprawozdania przedstawioiiego przez sekretarza

gminy.

8. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy
Sosno w 2023 roku.

Przewodnicz4cy Komis.ii Skarg, Wniosków i Petycji Mariusz Kuszewski

przedstawił sprawozdanie z pracy komisji w 2023 roku. Radny poinformował

ojednej skardze i petycji oraz o pięciu wnioskach skierowanych do komisji

wubiegłym roku. Komisia, w celu icli rozpatrzenia, odbyła %cznie dziewie,ć

posiedzeń. Skarga iia działania W4jta Gminy Sośno dotyczyła braku udostępniania

danych przestrzennycli w przedmiocie miejscowych planów zagospodarowania

przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Natomiast petycja,

które.j radni nie uwzględnili, związana była z przystąpieniem gminy Sośno do

So?Biszu Poko.jowego wraz z potwierdzeniem sprzeciwu na po%czenie

Rzeczypospolitej Polskiej i Ukrainy w jedno państwo. Z kolei wnioski; które

komis.ja otrzymała w celu icli rozpatrzenia dotycz)4y wpisania przez Marszałka

Województwa Kujawsko-Pomorskiego do Wojewódzkiego Planu Transportu linii

kolejowej Nr 281 iia odcinku Kcynia-Ogorzeliny na rzecz jej rewitalizacji oraz

wpisania tej linii do wsponmianego dokumentu w ramach codziennych przewozów

pasażerskich w 2023 roku, nadaiiia nazwy dla ronda w Sośnie (,,Rondo Soii darności
RI" iub ,,Rondo imienia Prymasa Tysiąclecia"), poparcia inicjatywy modernizacji

układu drogowego przez Pomorze Środkowe oraz sprzeciwu mieszkańców wsi
Roztoki odnośnie zmimiom przeznaczenia terenów rolniczych w ich miejscossiości

pod lokalizację ?irządzeń fotowoltaicznych. Przewodnicz4cy komisji przedstawił
argumei'ity, którymi komisja kierowała się przy rozpatrywaniu wspomnianych

spraw.

Radiii nie wnieśli uwag do sprawozdania przedstawioiiego przez

przewodriicz4cego komisji.

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspólpracy
z Organizacjami Pozarządowymi w 2023 roku.

Sekretarz Gminy Sośno przedstawiając sprawozdanie Gmiiinego Programu

Współpracy z Organizacjami Pozarządoyvymi, który był realizowany w 2023 roku

wspomniał m.in. o ilości stowarzyszeń i jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych

działających iia terenie naszej gminy, o gmpach inicjatywnych, w tym także

oKołacli Gospodyń Wiejskich, jak również o Fundacji Zawierucha i Kole
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Pszczelarzy. Sekretarz gminy wspomniał, iż gmina Sosno jest człoiikiem Lokalne?i
Orupy I)ziałania Stowarzyszenia ,,Nasza Kraina" oraz Kujawsko-Pomorskiego
Stowarzyszenia Samorządowego ,Salutaris".

Pciiiadto gmina Sośno należy do Związku Gmin Wiejskich oraz przyystąpiła do
Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej Sępólna
Krajeńskiego, który umożliwia realizację Polityki Terytorialnej na poziomie IV
w programie Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027.
Gmina Sośno współpracuje także z Zarządami Rejoiiowymi Polskiego Związku
Emerytów, Rencistów i Inwalidów, mającymi swoje siedziliy w Więcborku oraz
w Sępóliiie Krajeńskim.

Na realizację zadań dotycz4cych ripowszechniania kultury fizycznej, iiitegracji
osób zagrożoii>icli wykluczeniem społecznym, działalności na rzecz osób w wieku
emerytalnym, działalności na rzecz integracji społeczne?j, ratownictwa i ochroiiy
ludności, a także kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa iiarodowego
zaplanowano w budżecie gminy %cznie kwotę w wysokości21 000,00 zł, iiatomiast
yvydatkowaiio 10 912, 14 zŁ Sekretarz gminy omówił każde zadanie z osobna, które
w 2023 roku było realizowane w ramach programu wspó'lpracy z organizacjami
pozarządowymi.

Następiiie sekretarz gmiiiy dziękował wszystkim tym, którzy działają iia rzecz
społeczności lokalnej gminy Sośno. Należy zaznaczyć, że bez wątpienia
działalność społeczna wspomaga i integruje samorząd gminy Sośno, budując
silniejsze więzi społeczne i wydobywając przy tym potencjał ludzki na rzecz
wspólnego dobra.

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania przedstawionego przez sekretarza
gminy,

10. Sprawozdanie z działalnosci Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Sosnie za 2023 rok.

Pani Hanna Półgęsek przedstawiła radnym sprawozdanie z działań
prowadzonych wspólnie z pracownikami GOPS -u na terenie gminy Sośno za rok
ubiegły, na które składa się realizacja zadań z zakresu pomocy społecznej wraz
z koiitynuacją gminnycli programów dotyczących problematyki alkoholowej
iriarkomanii, przeciwdziałania przemocy w rodziiiie/domti oraz ochroiiy ofiar
doświadczaljących tej przemocy. Ponadto Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej
w Sośnie w 2023 roku realizował prograin wspierania rodziny.
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Na wstępie dokonaiio krótkiej charakterystyki pojęcia liomocy społecznej oraz
'wyjaśiiioiio jakie są kryteria dochodowe jej otrzymania. Paiii l-laiina Półgęsek
i;vymieniła również główne powody będące przyczyną trudnych sytuacji
życiowycli, z tytułu których przyznawana była pomoc. W 2023 roku udało się
zrealizować 97,54 oA zaplanowanego budżetu, który wynosił 7193 488,52,zł.
Wspomniano o zaciaiiiu realizowanym przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej
Sośnie odnośiiie poiioszenia odpłatności za pobyt w domu liomocy społeczne?j OSól')
niesamodzielnych, wyn"iagającycl'i całodobowej opieki. W ubiegłym mku tę us4ugę
świadczono na rzecz 10 osób. Poinformowano o róźnego rodzaju wypłacoiiycli
zasiłkach z podziałem na potrzeby bytowe osób lub rodzin. Przedstawiono
informacj e na temat wykonanych usług opiekuńczych, którymi w 2023 roku objęto
3 8 osób. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Sośnie w ramach zadań zleconycli
pełni specjalistyczne usłrigi opiekuńcze, którymi w roku ubiegłym objęto 14:dzieci.
Na terenie gminy Sośno, z udziałem 5 osób bezrobotnych, realizowane były także
lirace spolecznie ?iżyteczne. W 2023 roku Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej
w Sosinie zapewnil pomoc finansową dla osób z t?Jkrainy przebywaj ących iia terenie
iiaszej gmiiiy. Podczas wys%pienia pani Hanna Półgęsek wsliomniała
oświadczeniacli yvycliowawczych, rodzinnych, o Karcie I)użej Rodziny,
o rodzinach zaste,pczych, a także o dodatkoyvych zadaniach, które zrealizowano
ssi 2023 roku, tj. m.iii. Program Solidarnościowy Korp?isu Wsparcia Seniorów
,Wspieraj Seniora" oraz program w ramacli projektu ,,Asystent osobisfy osob,i
z iiiepełnosprawnościami". Paiii Haiina Półgęsek szczegółowo również omówiła
programy dotycz4ce wspierania rodziny, profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowycl-i oraz przeciwdziałania przemocy w rodzinie/domu i ochrony ofiar
przemocy w rodziiiie/donm. Podopieczni Gmiiinego Ośrodka Pomocy Społeczne,j
wSośnie, którzy nie przekracza.ią kryterium dochodowego otrzymr4ją paczki
żywnościowe. Poiiiformowano również o ilości zatrudnionych osób w GOPS-ie,
które na bie,%co, zgodnie z potrzebami, podnoszą swoje kwalifikacje poprzez
uczestnictwo w różnego rodzaju szkoleniach i seminariach.
Na koniec pani Hanna Półgęsek skierowała w stronę przewodnicz4cej rady gminy,
radnych, sołtysów, skarbnika gmiiiy i sekretarza gmiiiy podziękowania za
dotychczasową współpracę i wsparcie w działaniach Gminnego (?)środka Pomocy
Społecznej w Sośnie.
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Korzysta?jąc z oka4ji lioproszono panią Aleksandrę Wo.ias-Stryszyk o zapoznanie

uczestników sesji ze swoią oso% jako nową panią Dyrektor GOPS -u w Sośnie. Dla

pani Aleksandry praca z osobami wymagającymi pomocy nie jest obca, ponieważ

przez 12 lat pracując jako pracownik socjalny w MGOPS w Więcborku pomagała

osobom dotkniętym przemocą w rodzinie, a także prowadziła działania związane

z profilaktyką i rozwiazywaniem problemów alkoholowych wraz z integracją osób

uzależnionych od alkoholu.

Następnie udzielono głosu sekretarzowi gminy, który dziękował pani Hani

Półgęsek i jej współpracownikom za profesjonalizm, za staranność

w syaykonywaniu powierzoiiycli obowiązków służbowych. Ze strony radnych także

padło wiele miłych słów w kierunku pani Hanny Półgęsek. Dziękowano oraz

składano wyrazy uznania za tvysiłek i zaangażowanie w pełnieniu ważnej roli jaką

jest praca na rzecz drugiego czlowieka. Obu paniom życzono powodzenia

i srikcesów w i'iowej pracy, a także wytrwałości w realizacji planów i marzeń.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Sośno oraz obowiązujących
planów miejscowych dla terenów gminy Sośno za okres od 2019 r. -
2023 r.

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.
Głosowanie zakończono wynikiem: przy3ęto

Podsumowanie:

ZA-15 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych.

b) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań
zagospodarowania przestrzennego gminy Sośno

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.
Głosowanie zakończono wynikiem: przy5e;to

i kierunków

Podsumowanie:

ZA-15 radnych;
PR?ZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIĘ - Oradnych.
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c) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Sośno

Projekt ucliwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.
Głosowanie zakończono wynikiem: przyje,to

Podsumowanie :

ZA-15 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych.

d) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia, w tym w schroniskach dla osób bezdomnych, schroniskach
dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi i mieszkaniach
treningowych lub wspomaganych dla osób, których gminą wrłaściwą
miejscowo jest Gmina Sośno

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.
Głosowanie zakończono wynikiem: przy5«ąto

Podsumowanie:

ZA-15 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYM,"'a?,O SIĘ - Oradnych.

e) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za ausługi
opiekuńcze ispecjalistyczne uslugi opiekuńcze, z wyłączeniem
spec,ialistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia z oplat jak również trybu ich pobierania oraz
szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru
izakresu usług .sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania
takich usług

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.
Głosowanie zakończono wynikiem: przy3e,to

Podsumowanie:

ZA-15 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych.

f) zmian w budżecie gminy na 2024 rok

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Sośno Honorata Warmbier.
Głosowanie zakończono wynikiem: przy3e;to
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Podsumowanie:

ZA-15 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIF, - Oradnych.

12. Przyjęcie stanowiska w sprawie protestu rolników.

Przewodnicząca rady gminy przedstawiła stanowisko radnych Gminy Sośno

wsprawie trwających protestów rolników, %dących wyrazem g%bokiego
niezadowolenia z obecnej sytuacji w sektorze rolnym. W wyniku głosowania radni

jednogłośnie przyjęli swoje stanowisko w pełni solidaryzując się i popierając

postulaty rolników. W celu uwzględnienia głosu rolników oraz o poszukanie

rozwiązań, które nie %dą zagrażać stabilności ich działalności i przyszłości

polskiego rolnictwa, niniejsze stanowisko zostanie przesłane Wojewodzie

Kujawsko-Pomorskiemu, Marszałkowi Wo.jewództwa Kujawsko-Pomorskiego
Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Prezesowi Rady Ministrów, posłorn regionu

oraz do wiadomości Panu Staroście Powiatu Sępoleńskiego.

Podsumowanie:

ZA-15 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIĘ - Oradnych.

Sekretarz gminy korzystając z okazji przedstawił stanowisko Wójtów Gmin

Wiejskich Województwa Kujawsko-Pomorskiego, którzy podczas posiedzenia

Konwentu, mającego miejsce w dniu 20 lutego 2024 roku, również przyjęli swoje

stanowisko w przedmiotowej sprawie.

13. Wolne wnioski i zapytania.

Radny Stanisław Gackowski poruszył kilka spraw związanych z nasz4 gminą.

Pytał o przeznaczenie polbruku, który %dzie wymieniany przy rozbudowywanej
Bibliotece-Domu Kultury w Sośnie, informując, że jako sołtys wsi Sośno chciałby

wykorzystać przedmiotowy materiał na potrzeby sołectwa. Ponadto zapytał, czy

naprawiona zostanie infrastruktura techniczna w postaci chodników przy

wspomnianej instytucji kultury, jak również przy nowo powstającej myjni

samochodowej. Radny Stanisław Gackowski wimieniu mieszkańców Sośna

zwrócił się także do sekretarza gminy z pytaniem czy istnieje możliwość udziału

społeczności lokalnej w kosztach budowy kanalizacji sanitarnej. Dodatkowe
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sprawy, które radny poruszył dotyczyły inwestycji zapewniającej dostawę

szybkiego internetu światłowodowego w naszej gminie oraz dotyczyły pozyskania

w przyszłości środków unijnych, z przeznaczeniem na docieplenie sal wiej skich na

terenie gminy Sośiio.

W następnej kolejności głos zabrała pani sołtys wsi Dębiny Monika

Grocliowska, która pytała o liczbę wilków przebywających w gminie Sośno oraz

o termin realizacji remontu drogi gminnej w sołectwie, którego jest włodarzem.

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno kończąc realizację niniejszego punktu

porz4dku obrad przypomniała, aby Kierownik Oświaty Samorządowej pan Adam

Ostrowski przygotował na marcową sesję rady gminy informację w sprawie

standardów profilaktycznej opieki zdrowotnej nad uczniami, stosowanych

w jednostkach oświatowych z terenu gminy Sośno.

14. Odpowiedzi na wnioskii zapytania zgłoszone podczas obrad.

Sekretarz gminy odpowiadając radnemu Stanisławowi Gackowskiemu

poinformowal że iiie widzi przeciwskazań ku temu, aby sołectwu Sośno przekazać
polbruk, który będzie wymieniany przy Bibliotece-Domu Kultury w Sośnie.
Ponadto sekretarz gminy dodal że uszkodzone elementy infrastruktury technicznej
przy wspomnianej instytucji kultury zostaną naprawione. Z kolei, jeżeli chodzi
o naprawę chodnika przy ulicy Nowej w Sośnie, sekretarz gminy zapewnił radnego,
że sprawa zostanie zgłoszona wykonawcy (na pocz4tku marca 2024 roku), który
naprawi powstałe usterki w iiajkrótszym możliwym terminie. Dodatkowo sekretarz
gminy poinformował radnego Stanisława Gackowskiego, że w ramach inicjatywy
lokalnej, mieszkańcy gminy Sośno, bezpośrednio, %dź za pośrednictwem m. in.
organizacji pozarz4dowych mogą złożyć do Wqjta Gminy Sośno wniosek
o realizacj«:; zadania publicznego. W 2022 roku Rada Gminy Sośno podj ęła uchwałę
w sprawie określenia trybu iszczegółowych kryteriów oceny wniosków
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Sekretarz gminy
dodał, że jeżeli chodzi oudział społeczności lokalnej w kosztach budowy
kanalizacji sanitarnej, to należy w pierwszej kolejności zorganizować spotkanie
w celu wypracowania z zainteresowanymi osobami najlepszego rozwiązania w tej
sprawie. Sekretarz gminy również wytłumaczył radnemu Stanisławowi
Gackowskiemu, że gmina Sośno nie brała udziału w realizacji inwestycji
polegającej na budowie sieci światłowodowej. Pracownicy urzędu gminy nie są
w stanie skontaktować się z firmą odpowiedzialną za przedmiotową inwestycję,
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gdyż kontakt telefoniczny z jej przedstawicielami jest utrudniony (nikt nie odbiera

telefonu). Pan Piotr Dobrzański dodal że w celu pozyskania środków zewnętrznych

na docieplenie sal wiejskich gmina Sośno podejmie starania w tym temacie,

zaznaczając jednocześnie, że priorytetem będzie opracowanie dokumentacji

technicznej w tej kwestii.

Następnie sekretarz gminy udzielił odpowiedzi pani Monice Grochowskiej

w sprawie wilków, informując, że o ostatnim zdarzeniu mającym miejsce we wsi

Dębiny poinformowano Regionalną Dyrekcj(, Ochrony Środowiska w Bydgoszczy.
Na chwilę obecną gmina Sośno nie otrzymała odpowiedzi w tej sprawie. Sekretarz

gminy wspomniał również, że nie jest w stanie określić liczebności wilków

przebywających wkompleksach leśnych na terenie gminy Sośno. Z kolei

w przedmiocie remontu drogi w I%:binach sekretarz gminy poinformował panią

sołtys, że jest przygotowana dokumentacja techniczna. Koszt inwestycji wyniesie

około 80 000,00 zł. W pierwszej kolejności należy zabezpieczyć środki finansowe

na ten cel, a następnie wyłonić wykonawcę, który podejmie się realizacji

niniejszego zadania.

15. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca rady gminy

zamknęła LXVI ses3e, Rady Gminy Sośno. Integralną część niniejszego protokołu

stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które opublikowane jest na serwisie

internetowym pod adresem: h?qs://portal.posiedzenia.pl/Sosno oraz zabezpieczone

zostało na zewnętrznym nośniku danych.

Sprawozdania %dące za%cznikami do niniejszego protokołu udostępnione są

na stronie internetowej https://sosno.posiedzenia.pl w zakładce ,,Posiedzenia"

poprzez wybranie z listy posiedzeń sesję z dnia 29 lutego 2024 roku.

LXVI sesja Rady Gminy Sośno trwała w godzinach 9:00-12:14.
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